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Protokół Nr XLIV/18 

z XLIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 30 kwietnia 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XLIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie   

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Radni nieobecni: Grzegorz Bruski, Marek Czerczak, Andrzej Dziamara. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-Krupka, Przewodniczący 

Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-

Kawa, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef 

Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum 

Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda, Radca Prawny Katarzyna Paczyńska, sołtysi, mieszkańcy 

oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 
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Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radni otrzymali porządek obrad XLIV sesji Rady Miejskiej.  

Następnie odczytał dwa wnioski Burmistrza Łobżenicy o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących punktów: 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 28 marca 2018 r.,  

- Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę Nr XV/128/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica,  

- Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę Nr XLI/337/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/128/16 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica. 

Wnioski Burmistrza Łobżenicy stanowią załączniki nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 28 marca 2018 r. (punkt 

trzynasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę Nr XV/128/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica (punkt szesnasty). 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę Nr XLI/337/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/128/16 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica (punkt siedemnasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2017. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2017. 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Wsparcie dla osób 

niesamodzielnych i niepełnosprawnych z gminy Łobżenica – II edycja” w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia prawa służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Ratajach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale  

nr XLIII/349/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 

obwodów głosowania, ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 28 marca 2018 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na 

prowadzenie działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy 

Łobżenica.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XLI/337/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia  

2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, 

na terenie Gminy Łobżenica.  

18. Interpelacje, zapytania radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLIII/18 z sesji w dniu 28 marca 2018 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XLIII/18 z sesji w dniu 28 marca 2018 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali drogą elektroniczną sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności w okresie międzysesyjnym. Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby je uzupełnić. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że Gmina Łobżenica otrzymała dofinansowanie na rozbudowę oczyszczalni 

ścieków w Liszkowie. Wyraził zadowolenie z tego powodu. Stwierdził: „To był dobrze 

przygotowany wniosek, który uplasował się na trzeciej pozycji”. Powiedział: „Pamiętamy, jak 

gorąca była dyskusja, kiedy stanęliśmy przed tym trudnym zadaniem przygotowania wniosku. 

Wszyscy zadawaliśmy sobie pytania, byliśmy zniechęceni i nie wierzyliśmy w to, że się uda. 

Jednak ciężka praca popłaca, zaangażowanie wielu ludzi, szczególnie tych, które pisały 

wniosek, Pani Magdy Gdaniec i Pani Joanny Jarki, Pana Burmistrza Lewandowskiego, Pani 

Skarbnik, ale również tych osób, które, powiem krótko, też lobbowały”. Wszystkim tym 

osobom należą się podziękowania. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że rozpoczęcie powyższej inwestycji planowane jest  
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w 2018 r. Oznajmił, że powinna ona zostać zakończona we wrześniu 2019 r. Wartość zadania 

to około 9 mln zł. Dodał: „Podział między Gminę, podział między Zakład Gospodarki 

Komunalnej, dofinansowanie tej inwestycji, to wszystko tworzy tą wspólną inżynierię 

finansową i na pewno będziemy mogli tą inwestycję zrealizować”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że odbyło się spotkanie podsumowujące inwestycję 

na drodze wojewódzkiej nr 242 w Luchowie, z udziałem Pana Marszałka Wojciecha 

Jankowiaka, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu w Pile oraz Radnych 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Oznajmił, że na spotkaniu poruszono również kwestię innych 

inwestycji drogowych. Powiedział, że obwodnica miasta została wpisana Uchwałą Zarządu 

Województwa z dnia 8 lutego 2018 r. do Wojewódzkiego Planu Transportowego. 

Poinformował: „Mamy zapewnienie, że będzie remontowany chodnik w Dźwiersznie 

Wielkim, myślę, że również z nakładką. To już oczywiście poprawi bezpieczeństwo  

w Dźwiersznie, ale zależy nam na dalszym remontowaniu tej drogi od Luchowa. Takie 

rozmowy prowadzimy”. 

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że jednostka OSP Walentynowo 

w pierwszej dekadzie maja otrzyma samochód pożarniczy marki Lublin. Pojazd ten zostanie 

przekazany bezpłatnie przez Burmistrza Nakła nad Notecią.  

Powiedział, że łobżenicka parafia otrzymała 40 tys. zł dofinansowania ze środków 

Województwa Wielkopolskiego na remont kościoła św. Szczepana.  

Poinformował, że Gmina otrzymała 20 tys. zł na zakup drzew miododajnych oraz 32 tys. zł na 

dalsze nasadzenia na terenie miasta. Udało się również uzyskać dofinansowanie w wysokości 

118 tys. zł na drogę w Kruszkach - w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Oznajmił, że trwa budowa chodnika w Dźwiersznie Małym. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 27 kwietnia 2018 r. odbyło się zgromadzenie 

wspólników spółki komunalnej. Poinformował: „Poczyniliśmy bardzo poważne zakupy: 

równiarka, walec drogowy, zamiatarka, śmieciarka. To wszystko to są instrumenty, dzięki 

którym spółka może dobrze realizować nasze zadania. Spółka wygenerowała zysk, na tym 

nam bardzo zależy i oczywiście dalej będziemy pracowali nad tym, aby spółka się rozwijała”.   

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Radni Rady Miejskiej otrzymali koncepcję budowy 

chodnika przy drodze powiatowej z Górki Klasztornej do Wiktorówka. Dodał, że należy ją 

również przedyskutować z sołtysem Wiktorówka Panem Franciszkiem Kapeją. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poinformowała, że Sejmik Województwa na ostatniej sesji podjął dwa apele: 

- w sprawie podjęcia działań przez Radę Ministrów w kwestii likwidacji zagrożeń wirusem 

ASF w Województwie Wielkopolskim,  

- w sprawie zwiększenia środków na wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, 

ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji  

w energię odnawialną i w oszczędzanie energii, które są objęte Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 - otrzymana kwota pokrywa tylko 42% wszystkich 

wniosków.  

Oznajmiła, że złożono 114 wniosków o przyznanie dotacji na prace remontowe przy 

zabytkach, na łączną kwotę ponad 8 mln zł. Udzielono dotacji 76 podmiotom na łączną kwotę 

1 mln 702 tys. zł. 

Powiedziała: „W ostatnim czasie też dzieliliśmy pieniądze, w kwocie prawie 23 mln zł, na 

ochronę, rekultywację i poprawę jakości gruntów rolnych. Łobżenica tutaj dostała 118,5 tys. 

zł. (...) Ostatnio w gminach trwa taka dyskusja, jak jeżdżę po sesjach, że te 118,5 tys. czy 

nawet niektóre gminy mniej jeżeli są bogatsze, że to jest bardzo mało biorąc pod uwagę fakt, 

że roboty bardzo poszły w górę, że właściwie w tych kwotach kiedyś można było zrobić 

zdecydowanie więcej niż obecnie. Poproszona przez inne gminy wystąpiłam z interpelacją do 

Zarządu Województwa Wielkopolskiego na ostatniej sesji, aby rozważyć możliwość 

większego dofinansowania, ale oczywiście o tym stanowią przepisy, stanowi prawo, więc 

zobaczymy na ile będzie możliwość dokonania zmian”. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa poruszyła kwestię wdrażania WRPO 

2014-2020. Poinformowała, że ogłoszono 205 naborów. Oznajmiła, że zawarto 1772 umowy 
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na łączną kwotę 8 mld 483 mln zł i „jest to wykorzystanie 56,8% i to stanowi, że lokujemy się 

na trzeciej pozycji w kraju”.    

Powiedziała, że Zarząd Województwa Wielkopolskiego w lutym 2018 r. podjął uchwałę  

w sprawie składania wniosków na dofinansowanie chodników. Poinformowała, że nabór na 

bieżący rok jest już zamknięty. Dodała: „Drugi nabór na rok 2019 od 1 do 30 października 

tego roku, więc jest czas, żeby się do tego przygotować”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Przedstawił informację na temat sesji Rady Powiatu w Pile w dniu 26 kwietnia 2018 r. 

Oznajmił, że sesja rozpoczęła się od informacji o pracy Zarządu Powiatu. Kolejnymi 

punktami w porządku obrad radni były: 

- informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Związku Spółek Wodnych w Pile  

z siedzibą w Wyrzysku, 

- informacja z działalności Zarządu Okręgowego Polskiego Związku Łowieckiego w Pile - 

problemem jest rosnąca liczba wilków, 

- informacja Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa - Oddział Terenowy w Poznaniu  

w zakresie gospodarowania gruntami Skarbu Państwa na terenie powiatu pilskiego, 

- informacja z działalności Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa dotyczącej obsługi programów Wspólnej Polityki Rolnej i Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich za rok 2017 w powiecie pilskim. 

Następnie radni zapoznali się z informacją Powiatowego Zarządu Dróg w Pile o aktualnej 

sytuacji na drogach powiatowych oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych 

planowanych w 2018 r. Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak powiedział: „Proszę Państwa, 

żeby tak od ręki wyremontować drogi, porobić nakładki, potrzeba na dzień dzisiejszy ponad 

21 mln zł na inwestycje w tym zakresie. Możemy na ten rok przeznaczyć tylko kilka 

milionów. Na więcej nas nie stać. I tak jest to lepiej aniżeli było kilka lat temu. Jak sobie 

Państwo przypominacie moje informacje wtedy mówiliśmy o kwocie około 40 mln zł. Udało 

się to już o połowę zniwelować, ale jeszcze będziemy czynić starania, aby jak najszybciej  

i jak najwięcej na tych drogach zrobić”. 

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że kolejnym punktem obrad była informacja 

Starosty Pilskiego o działalności Starostwa Powiatowego w Pile, z uszczegółowieniem 

tematyki skarg i wniosków oraz działalności kontrolnej. Powiedział, że w 2017 r.  

w Starostwie Powiatowym wydano ponad 50 tys. decyzji. Poinformował, że „ułamkowa  ilość 

była zaskarżana”. Podkreślił, że tylko dwie skargi zostały uznane przez sąd za zasadne. 
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Poinformował, że radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Pile. 

Następnie Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak powiedział, że podczas ostatniej sesji Rada 

Powiatu podjęła: 

- uchwałę w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok, 

-  uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu partnerskiego pn. „Aktywna 

integracja i rewitalizacja w powiecie pilskim”, w ramach Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, 

- uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu Pilskiego spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 

- uchwałę w sprawie likwidacji szkół prowadzonych przez Powiat Pilski, 

- uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości na rzecz 

dotychczasowego najemcy, 

- uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym 

pomieszczeń w budynku stanowiącym własność Powiatu Pilskiego, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Pilski, 

- uchwałę w sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Pile - 

skarga została uznana za zasadną, 

- uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu - wartość obligacji to 12 mln zł, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową na 2018 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poinformowała, że wniosek Gminy Łobżenica złożony w naborze środków na gospodarkę 

wodno-ściekową uzyskał 34 punkty (na 35 możliwych). Stwierdziła: „Teraz trzeba się spiąć  

i to zrealizować i myślę, że problemów, jak znam tutaj Państwa, to nie będzie z tym”. 

Poruszyła również kwestię budowy obwodnicy Łobżenicy. Powiedziała: „Musimy mieć 

wszyscy świadomość, że do 2020 r. ona się nie rozpocznie”. Dodała, że jest to dobry czas, 

aby przygotować się do tej inwestycji, „mieć koncepcję przebiegu ustaloną, mieć wykupione 

grunty, uregulowane te sytuacje gruntowe, najlepiej opinie środowiskowe”.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że w ramach zmian w budżecie Powiatu zostały zabezpieczone środki na podwyżkę 

wynagrodzeń dla pracowników jednostek organizacyjnych i wydziałów Starostwa  

|w wysokości 5%. Poinformował: „Jest to skala dla Powiatu do końca bieżącego roku milion 

trzysta siedemdziesiąt tysięcy”. Dodał, że może to nie być ostatnia podwyżka wynagrodzeń  

w 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, na jakim etapie jest łatanie dróg powiatowych na terenie Gminy Łobżenica. 

Oznajmił, że nie widzi firmy dokonującej napraw dróg. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że jest problem z wykonawcą. Powiedział: „W ubiegłym tygodniu wykonawca 

wszedł po raz kolejny na teren Gminy Łobżenica, na drogi w Witrogoszczy. Nawycinał dziur, 

otworów i pojechał, zostawił. Nawet nie oznakował tego. My interweniowaliśmy już kilka 

razy”. Stwierdził, że zerwanie umowy w tym momencie skończy się „tym, że nie będziemy 

mieli nikogo, kto będzie te drogi łatał, bo taki jest rynek jeśli chodzi o remonty na drogach”. 

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, że Pan Starosta Piechocki pojechał na rozmowy do 

siedziby firmy, z którą została podpisana umowa na remonty bieżące dróg. Dodał: „Będziemy 

się starali robić wszystko, żeby jak najszybciej te ekipy remontowe na teren Gminy Łobżenica 

wróciły”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił uwagę na problemy z firmą, z którą została podpisana umowa na łatanie dróg 

gminnych. Powiedział: „Dzisiaj musieliśmy zdecydować czy czekamy, bo mogą wejść do nas 

w piątek. Byłem zdecydowany, żeby te kary po prostu zapłacili, ale co z tego, że zapłacą kary, 

jak ja nie znajdę kolejnej firmy, więc skłaniamy się za tym, żeby jednak zaczekać do tego 

piątku i w piątek żeby zaczęli łatać”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała, czy to prawda, że wykonawca zerwał umowę na przebudowę drogi powiatowej 

Kruszki-Kijaszkowo. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Wyraził niezadowolenie z powodu nie zakończenia prac remontowych na drodze powiatowej 

z Witrogoszczy do Dźwierszna. Powiedział: „Tu Pan Przewodniczący mówi i Pan Burmistrz 

tak samo, że jak jeszcze zapłacą karę, później w ogóle nie zrobią, że nie ma ludzi. Nie 

rozumiem tego”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Nawiązał do kwestii przebudowy drogi Kruszki-Kijaszkowo. Poinformował: „Być może 

opóźni się o miesiąc czy półtora termin zakończenia, ale umowa zerwana nie jest. Prace 

trwają, przynajmniej na etapie w tej chwili uzgodnień proceduralnych jeśli chodzi  

o dokumentację”. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2017 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2018 r. pochyliła się nad 

sprawozdaniem z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2017. Dodał, że po analizie i przeprowadzonej dyskusji komisja 

zaopiniowała pozytywnie powyższy dokument. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi  

w roku 2017, które stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2017 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty i Polityki Społecznej w dniu 24 kwietnia 

br., w obecności Pani Dyrektor Anny Gryniewicz, została przeprowadzona analiza 

sprawozdania z działalności MGOPS. Pani Dyrektor udzieliła wyczerpujących odpowiedzi na 

zadane pytania. Po dyskusji komisja zaopiniowała pozytywnie powyższe sprawozdanie  

i rekomenduje Radzie Miejskiej jego przyjęcie. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Oznajmiła, że budżet Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2017 r. wynosił 

14 052 022,80 zł. Powiedziała, że wszystkie działania MGOPS mają na celu wsparcie  

i pomoc najuboższym mieszkańcom Gminy Łobżenica. Stwierdziła: „Możemy udzielać tego 

wsparcia kompleksowo, przy udziale wszystkich działów i to jest bardzo ważne, ponieważ 

przygotowując plan pomocy dla konkretnej rodziny, dla konkretnego przypadku, jest 

przepływ informacji pomiędzy poszczególnymi działami”.  

Pani Dyrektor Anna Gryniewicz oznajmiła, że pomoc finansowa jest zagwarantowana 

ustawami. MGOPS udziela pomocy rzeczowej - przy wykorzystaniu punktu „Pomagamy 

potrzebującym”. Mieszkańcy Gminy otrzymują również pomoc żywnościową. MGOPS 

współpracuje z Pilskim Bankiem Żywności. 

Następnie Pani Dyrektor powiedziała: „Tą słabą stroną, nie ukrywam, jest praca  

z uzależnionymi. Jest to trudny kawałek chleba. (…) Bardzo dużo pracy trzeba włożyć i efekt 

nie zawsze jest taki jak byśmy sobie to wyobrażali”. Poinformowała: „Będziemy starali się po 

półroczu zatrudnić terapeutę uzależnień”. 

Stwierdziła, że słabą stroną jest również opieka rodzin nad osobami niepełnosprawnymi  

i starszymi. Oznajmiła: „Rodziny się izolują, nie podejmują z nami współpracy, cedują 

wszystko na barki samorządów”. Kontynuowała: „Opieka nad osobami starszymi wymaga 
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wiele do życzenia. Pracujemy nad tym. Próbujemy uaktywnić rodziny”. Jest to jednak proces 

długofalowy i trzeba poczekać na efekty. 

Pani Dyrektor Anna Gryniewicz powiedziała, że pracujemy na nowoczesnym sprzęcie. 

Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej posiada pojazd służbowy, który umożliwia 

szybkie dotarcie do mieszkańców. Od 2017 r. wywiady środowiskowe przeprowadzane są za 

pomocą terminali mobilnych. 

Dodała, że działania MGOPS są spójne z Gminną Strategią Rozwiązywania Problemów 

Społecznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 2017. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za rok 2017, 

które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział, że Komisja Rewizyjna dokonała analizy płatności wynikających z umów za 2017 

rok oraz w roku bieżącym do 28 lutego.  

Oznajmił, że komisja przeprowadziła kontrolę płatności losowo wybranych faktur 

dotyczących 17 umów, w tym 15 umów inwestycyjnych oraz dwóch dotyczących przewozów 

szkolnych.  

Komisja stwierdziła, że umowy zawarto zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych,  

a przedmioty umów związane były ze statutową działalności Gminy w rozumieniu ustawy  

o samorządzie gminnym. Wszystkie zawarte umowy zawierały kontrasygnatę Skarbnika oraz 

terminy zapłaty (do 14 lub 30 dni od daty wpływu faktury). Nie stwierdzono przekroczenia 
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terminu płatności żadnej z badanych faktur. Urząd Miejski jak i Centrum Administracyjno-

Finansowe posiadał potrzebne środki finansowe, aby w terminie zrealizować płatności. 

Komisja Rewizyjna wypracowała następujący wniosek: Przy zawieraniu umów ustalać 

konkretne terminy zapłaty, aby termin zapłaty spełniał ustawowe oczekiwania. 

 

Protokół Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji Komisji Rewizyjnej na temat 

analizy płatności wynikających z umów za 2017 rok oraz w roku bieżącym do 28 lutego.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Wsparcie dla 

osób niesamodzielnych i niepełnosprawnych z gminy Łobżenica – II edycja” w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Radnego Mariusza Wiśniewskiego o zabranie głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty spotykała się dwukrotnie w sprawie ww. projektu,  

w obecności Pani Dyrektor Anny Gryniewicz. Powiedział, że z uwagi na starzenie się 

społeczeństwa wybiega on naprzeciw potrzebom mieszkańcom. Poinformował, że koszt 

realizacji projektu to kwota 939 000 zł, a udział własny Gminy 46 950 zł. 

Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej rekomenduje Radzie Miejskiej podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Wsparcie dla osób niesamodzielnych 
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i niepełnosprawnych z gminy Łobżenica – II edycja” w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/356/18 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Wsparcie dla osób 

niesamodzielnych i niepełnosprawnych z gminy Łobżenica – II edycja” w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia prawa służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Ratajach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/357/18 w sprawie ustanowienia prawa służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Ratajach. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale  

nr XLIV/349/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 

obwodów głosowania, ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/358/18 w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale  

nr XLIII/349/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 

obwodów głosowania, ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

  

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica. 

Projekt uchwały w tej sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/359/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2018-2034, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 28 marca 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok 

(załącznik nr 16 do protokołu). 

Poinformował, że projekt uchwały jest dostosowaniem do oczekiwań Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Powiedział, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/360/18 zmieniającą uchwałę Nr XLIII/351/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Radnego Edwarda Starszaka. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok (załącznik nr 18 do protokołu). Dodał, że został on pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/361/18 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na 

prowadzenie działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Powiedział: „Jak zostały wydatkowane koszty w ubiegłym roku i na jakiej podstawie przyjęto 

ten współczynnik, tą kwotę w tym roku ?” 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka  

Poinformowała: „Proszę Państwa. Nie wiem w jaki sposób zostały wydatkowane. Natomiast  

z pisma, które otrzymaliśmy, widniał zapis, że powyższą stawkę dzienną ustalono na 

podstawie ubiegłorocznych wydatków na ten cel oraz z uwzględnieniem wydatków bieżącego 

roku. To jest mniej niż w roku ubiegłym. W ubiegłym roku mieliśmy na ten cel przeznaczone  

10 272 zł. Takie środki zostały też zabezpieczone w budżecie i dlatego też nie było żadnej 

zmiany w tym zakresie”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Zapytał: „Czy my mamy jako Gmina jakąś kontrolę nad wydatkowaniem tych pieniędzy ?” 

Poprosił również o informację na temat ilości mieszkańców, którzy trafiają do izby 

wytrzeźwień. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka  

Oznajmiła: „W ubiegłym roku nawiązaliśmy kontakt, żeby uzyskać te informacje no  

i zwrotna informacja była taka, że tyle jest osób, które przebywają w tym ośrodku z terenu 

naszej gminy i w zasadzie to było wszystko. Naturalnie Panie Radny możemy wystąpić  

z takim zapytaniem, z prośbą o przedstawienie nam dokładnych wyliczeń, jeżeli jest taka 

potrzeba”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Powiedział: „Oczywiście o to chodzi”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Piła na prowadzenie działań w zakresie profilaktyki dla osób 

nietrzeźwych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/362/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na prowadzenie 

działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych, która stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 
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Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/363/18 w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XLI/337/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia  

2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na 

terenie Gminy Łobżenica.  

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt 

ww. uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIV/364/18 w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Wojewodę Wielkopolskiego na Uchwałę  

Nr XLI/337/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia  

2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, na 

terenie Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 18 Interpelacje, zapytania radnych  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na „dziurę” w chodniku na ul. Sportowej w Łobżenicy. Wnioskowała o jej 

usunięcie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że zainteresuje się powyższą sprawą. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zadał Panu Burmistrzowi następujące pytania:  

- „Jaka jest szansa zrealizowania wniosków, które były kierowane w sprawie przeglądów 

stomatologicznych wśród dzieci w szkołach ?” 

- „Jak daleko są posunięte prace związane z utworzeniem gabinetu ginekologiczno-

położniczego na terenie Łobżenicy ?” 

Następnie Radny Ryszard Biniak powiedział: „Nie tak dawno w trybie pilnym 

przekształcaliśmy działkę po byłej gorzelni. Miesiąc czasu i sprawa została załatwiona.  

Z mojej wiedzy wynika, że jeden z przedsiębiorców zwrócił się z wnioskiem o umożliwienie 

mu budowy dwóch budynków dwunastorodzinnych (…) na własnych gruntach”.  

Stwierdził: „Wiemy, jakie są nasze potrzeby mieszkaniowe i czy możemy sobie znowu 

pozwolić na ucieczkę inwestora z naszej Gminy”. Dodał: „Proszę o udzielenie odpowiedzi jak 

daleko posunięte są sprawy związane z możliwością przekształcenia tej działki na  

ul. Wyrzyskiej”.   
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że raczej nie ma szans na utworzenie gabinetów stomatologicznych w szkołach  

z powodu tego, że „na to kontrakt nie przewiduje dodatkowej puli świadczeń dla lekarzy 

stomatologów, a zresztą lekarze stomatolodzy nie piszą o żadnych dodatkowych 

zapotrzebowaniach jeżeli chodzi o dzieci i żeby świadczyć te usługi w szkołach”.  

Stwierdził, że w gabinetach pielęgniarskich w szkołach można by wykonywać przeglądy 

zębów u uczniów. Dodał, że gabinet stomatologiczny musi posiadać sprzęt wysokiej klasy. 

Pan Wiceburmistrz poinformował, że brakuje lekarzy zainteresowanych otwarciem gabinetu 

ginekologicznego na terenie Łobżenicy. Oznajmił: „Było swego czasu takie lekkie 

zainteresowanie spółki szpitalnej z Sępólna Krajeńskiego, która jednak wycofała się z uwagi 

na to, że nie ma szans na dodatkowy kontrakt na te świadczenia, które obecnie są 

rozdysponowane pomiędzy lekarzy ginekologów tutaj z północnej Wielkopolski”. Obecnie  

z porady ginekologa można skorzystać w Pile, Złotowie i Wyrzysku.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy przypomniał, że Rada Miejska podjęła dziesięć 

uchwał w sprawie przystąpienia do zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Środki zabezpieczone na ten cel to kwota 74 tys. zł. 

Pan Wiceburmistrz udzielił również odpowiedzi na trzecie pytanie zadane przez Radnego 

Ryszarda Biniaka. Poinformował, że komisja urbanistyczna musi wypowiedzieć się co do 

możliwości zmiany planu przestrzennego zgodnie z wnioskiem. Stwierdził: „Myślę, że nie 

będzie przeszkód, to tak mogę powiedzieć, bo rozpoznanie zrobiliśmy, nie będzie przeszkód, 

żeby przy podjęciu przez Radę Miejską decyzji o zakwalifikowaniu następnych, czyli  

o przystąpieniu do zmiany w planie, że jesteśmy skłonni takie zmiany podjąć, tylko musimy 

ograniczyć teren”. Dodał: „Myślę, że najpóźniej w czerwcu Rada Miejska w tej sprawie 

powinna się wypowiedzieć”. 

 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …                        …… 

Zapytała, dlaczego w zagajniku nad Pompówkiem w Luchowie usunięto co drugie drzewo. 

Stwierdziła, że jest to jedno z bardziej urokliwych miejsc w Gminie Łobżenica. 

 

Pani …                        …… 

Poprosiła o zapewnienie, że „są pieniądze na gruz na drogi polne”. Kontynuowała: „Państwo 

myślicie tutaj kategoriami mieszkańców miasta i przyjdzie znowu okres deszczów i znowu 



 23 

błota, te drogi się rozjadą. W tej chwili one są zrobione, ale one się jesienią rozjadą”. Środki 

na zakup gruzu nie powinny pochodzić z funduszu sołeckiego. 

Powiedziała, że w 2018 r. przypada setna rocznica odzyskania niepodległości przez Polskę. 

Zasugerowała, aby dzieci mające kilkanaście lat uczyły się logiki. Dodała, że nie mówi już  

o filozofii.  

Następnie Pani …                        … oznajmiła: „Następna moja sugestia jest taka, żeby 

zakupić gadżety na wybory. Gadżety, które by promowały naszą gminę, a zachęciłyby 

równocześnie ludzi do uczestnictwa w wyborach”. Mogą to być np. mapki, długopisy, 

książeczki dla dzieci. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Wyraził zadowolenie z powodu otrzymania przez Gminę Łobżenica dofinansowania na 

rozbudowę oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Stwierdził: „To nie było wcale takie 

oczywiste, że my to dofinansowanie dostaniemy. Tych wniosków było bardzo dużo”. 

Zaapelował również, aby nie wrzucać do sieci kanalizacji nieodpowiednich rzeczy, co 

powoduje zapychanie kolektorów sanitarnych oraz generuje koszty. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poruszyła kwestię zmian w organizacji prac społecznie użytecznych. Poinformowała, że 

wszyscy pracownicy (piętnaście osób) będą przyjeżdżali do Łobżenicy. Oznajmiła, że ich 

bezpośrednim przełożonym będzie Pan …                   . Powiedziała: „Według harmonogramu 

pojedzie cała ekipa pięciu, sześciu osób do poszczególnych miejscowości”, w których będzie 

wykonywała prace porządkowe. Powinno to przynieść większe efekty niż praca jednej osoby 

bez sprzętu na terenie danego sołectwa. 

Pani Dyrektor Anna Gryniewicz dodała: „Od maja spróbujemy taką organizację. Zobaczymy 

jak to się sprawdzi”. 

 

Sołtys Dźwierszna Wielkiego Wiesław Wróblewski 

Zapytał, czy grupa pracowników społecznie użytecznych przyjedzie do danego sołectwa wraz 

ze sprzętem. 
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Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Odpowiedziała twierdząco. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że zmiany w organizacji prac społecznie użytecznych powinny przynieść 

pozytywne efekty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał radnym, że w dniu dzisiejszym mija termin składania oświadczeń majątkowych. 

Poinformował również, że Dzień Skupienia Samorządowców odbędzie się w dniu 19 maja 

2018 r.  

 

Pan …                …… 

Powiedział, że na chodniku na Placu Wolności w Łobżenicy „zawsze stoi żółty samochód”. 

Poinformował, że policja nie zainteresowała się tą kwestią. 

Zapytał, czy w Alei Seydy zostaną zamontowane lampy. Brakuje tam również kosza na 

odpady. Dodał, że „samochody piruety sobie robią na tej dróżce”. 

Następnie Pan …               … zwrócił uwagę na motocyklistów przekraczających dozwoloną 

prędkość na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy. Stwierdził, że „policji nie ma”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział, że opieka stomatologiczna w szkołach jest ważną kwestią. Poinformował, że 

według poprzedniego Ministra Zdrowia „na to nie ma środków” finansowych. Stwierdził, że 

„gabinety w szkołach powinny być, chociaż raz w tygodniu”.  

Dodał, że na terenie Gminy Łobżenica powinien powstać gabinet ginekologiczny.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że wystąpi do wszystkich dyrektorów szkół o „dokładną informację w zakresie 

stomatologii, jak to u nas funkcjonuje”. Zasugerował, aby temat opieki stomatologicznej  

w szkołach został poruszony na posiedzeniu Komisji Oświaty. Poinformował: „Zorientujemy 

się czy jest jakikolwiek program, gdzie można byłoby wystąpić o polepszenie warunków do 

przyjmowania w szkołach”. 
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Pan Wiceburmistrz stwierdził, że opieka stomatologiczna dla uczniów szkół podstawowych  

i średnich powinna być w zdecydowanie szerszym wymiarze „niż do tej pory”. Powiedział: 

„Niestety żaden kolejny rząd tego nie podjął i jest tak, że ortodonta, aparaty, czyli wszystko 

co poprawia estetykę, nie wchodzi w zakres świadczeń refundowanych z NFZ no i niestety 

robią to tylko ci, których na to stać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Radnego Ryszarda Biniaka o podanie, kto jest w Klubie Radnych „Nasza Gmina”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że „łatwiej będzie powiedzieć kto nie jest”. Oznajmił, że z klubu radnych odszedł 

Pan Grzegorz Bruski. Dodał, że rezygnację z członkostwa złożył również Pan Wiesław 

Bodetko. 

Poinformował, że rozmawiał z panią stomatolog, która przyjmuje w szkole podstawowej  

w Łobżenicy. Oznajmił, że osoba ta „powiedziała, że jak najbardziej podjęłaby się tego 

problemu, tylko chodzi o dofinansowanie do wkładek”. Dodał: „Może by warto było  

z nią porozmawiać”.   

 

Pani …                        …… 

Przypomniała, że za czasów komuny „ortodonta był za darmo i nie tylko ortodonta jeśli 

chodzi o służbę zdrowia”.  

Powiedziała, że niedopałki po papierosach zaśmiecają przystanek autobusowy w Łobżenicy.  

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Odpowiedział na pytanie zadane przez Panią …                        ……. Oznajmił, że las wymaga 

przetrzebienia. Poinformował: „Decyzję podjął pan leśniczy gminny, poprzedni, nie aktualny. 

Z mojej wiedzy, co żeśmy rozmawiali, ten las w zasadzie nadaje się już do wycięcia i do 

posadzenia na nowo”. Powinien on być trzebiony już 15-20 lat temu. Dodał, że bobry 

„zniszczyły całe zalesienie brzegów jeziora, (…) wycięły wszystko”.  

 

Pani …                        …… 

Zapytała, dlaczego w miejsce brzóz posadzono świerki.  
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Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Powiedział: „Chodzi Pani o ten klin, o ten trójkąt taki ?” 

  

Pani …                        …… 

Oznajmiła, że tak. 

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Poinformował, że w miejscu tym były sadzone lipy, brzozy, a obecnie świerki. Dodał: „To  

i tak prawdopodobnie z tego nic nie będzie, nie urośnie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył temat wycinki drzew. Oznajmił: „Żeby cokolwiek zrobić to trzeba mieć zgodę, 

trzeba mieć ocenę leśnika. (…) Zgodę na moim terenie wydaje Powiat”.  

Stwierdził, że las w Luchowie po usunięciu drzew stracił na uroku. Powiedział: „Na pewno to 

było oglądane przez leśnika i na to jest zgoda, wydany dokument, ale to sprawdzę jeszcze”. 

Dodał, że nielegalna wycinka drzew jest zagrożona karami. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że został powołany komitet obchodów setnej 

rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę. Oznajmił: „Przede wszystkim stawiamy na 

wartość edukacyjną, to jest dla nas najważniejsze, ale pozostaną również trwałe wartości jak 

murale, jak wydawnictwa, jak artykuły”. 

Nawiązał do kwestii materiału w celu poprawy stanu dróg gruntowych. Powiedział: „Mamy 

swój plan. Wiemy jakie drogi wymagają dalszych nakładów. Mamy to wszystko 

zdiagnozowane, ile potrzebujemy gruzu, jaki jest wymiar finansowy i to nie jest tak, że się 

obudzimy jak popada. Jest oczywiście problem finansowy, ale niebawem zaczniemy o tym 

rozmawiać i dalej drogi naprawiać”. Jest to bardzo ważny temat. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że nie ma wpływu na programy nauczania w szkole. Jest 

to kompetencja ministerstwa. Dodał: „Możemy oczywiście wysyłać petycje, sugerować”. 

Stwierdził, że przypadki łamania przepisów drogowych powinny być zgłaszane na policję. 

Następnie Pan Burmistrz nawiązał do kwestii zaśmiecania przystanku autobusowego. 

Powiedział: „Nie nadążamy nie raz tą ekipą ludzi, która mamy, do ogarnięcia wszystkiego, 

ale chciałbym też prosić o wyrozumiałość. Pracownicy robią tyle ile mogą i rzetelnie 

pracują”. Zwrócił uwagę na wyrzucanie odpadów w niedozwolonych miejscach. 

Zaprosił również osoby obecne w sali sesyjnej na uroczystości związane z rocznicą 

uchwalenia Konstytucji 3 Maja.  
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Pan …                …… 

Zasugerował dokonanie zmiany na stanowisku komendanta policji. 

 

Pani …                        …… 

Powiedziała: „Nie liczyłam na zmianę programu w Ministerstwie Edukacji. Liczyłam na 

warsztaty czy okresowe spotkania z kimś, kto wykłada logikę”.  

Zgłosiła również uwagi do wyjazdu z drogi powiatowej z Witrogoszczy na drogę 

wojewódzką nr 242. 

 

Ad. 19 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:24 zakończył obrady XLIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk       Antoni Kapeja 


